Spergsmal fra Alex Henriksen, Svankeer
Jeg har hgrt flere naevne en regel, som jeg ikke kan finde svar pa i regelseettet.
Det forlyder sadan her.

Nar kuglen gar gennem bue 4 og 5 i et slag, kan jeg sa fa et slag med fra bue 4 og et fra
bue 5 ?

Vi har spillet med at de 2 slag fra bue 4 gar tabt og vi kun har det ene slag fra bue 5 med
videre.

Hvad er korrekt

Vh Alex henriksen
Svankeer Thy

Et enigt regeludvalg er kommet til felgende afggrelse:
Ved at passere bue 4 og 5 i et slag har man efterfalgende 2 slag.

Til grund for afgaerelsen er
§ 3 stk 3: Ved i ét slag at passere to eller flere buer gives to slag.



